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صفحه اتمام عملیات بلوار خیرساز هرمود
مدیر راهداری این اداره کل از اتمام عملیات اجرای آسفالت بلوار خیرساز هرمود خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی لارستان، علیرضا راستیار 
در این خصوص اظهار داشت: بلوار هرمود به طول 1650 متر و عرض 11.5 متر که عملیات زیرسازی 
آن به همت خیرین منطقه انجام  شده بود پس از رفع مشکل تأمین قیر توسط اداره کل راه و شهرسازی 
شامل  )بلوار(  دوم  باند  اجرایی  عملیات  هرمود  منطقه  خیرین  افزود:  وی  رسید.  اتمام  به  لارستان 
خاک ریزی و ابنیه فنی و اساس را انجام و این اداره کل نیز برای تکریم خیران نیک اندیش اجرای 
عملیات را در دستور کار خود قرار داده بود که در مدت زمان کوتاهی مراحل آن انجام شد. مدیریت 
راهداری این اداره کل خاطرنشان کرد: با توجه به نشاط و دغدغه خیران برای توسعه و آبادانی منطقه 
ما نیز مکلفیم بسترسازی لازم برای مشارکت خیرین در عرصه راه را به بهترین نحو ممکن هموار کنیم.

استان فارس 
جهرم

 اجرای شبکه داخلی در روستای 
حسن آقایی شهرستان جهرم

شهرستان  روستایی  آبفا  امور  عمومی  روابط  طلوع،  روزنامه  گزارش  به 
داخلی  شبکه  اجرایی  عملیات  درصدی   85 فیزیکی  پیشرفت  از  جهرم 

روستای حسن آقایی از توابع بخش خفر این شهرستان خبر داد.
محمد تقی روغنیان مدیر آبفاروستایی جهرم گفت: طول شبکه داخلی این 
روستا 3200 متر است که تاکنون حدود 2800 متر اجرا شده و مابقی نیز 
در حال انجام است. وی افزود: با اتمام شبکه داخلی روستای حسن آقایی 
انتقال این روستا، روستای حسن آقایی با جمعیتی  و آغاز عملیات خط 
بالغ بر 145 نفر و 44 خانوار از پروژه آبسرد و چاه این مجموعه آب شرب 
بهداشتی دریافت می کند و اعتبار تأمین  شده جهت تأمین آب این روستا 

از محل صندوق توسعه تعاون است.

فسا
راه اندازی دانشکده علوم پایه در فسا

نماینده مردم شهرستان فسا در مجلس شورای اسلامی از راه اندازی دانشکده 
علوم پایه در دانشگاه دولتی این شهرستان خبر داد.

محمدجواد جمالی نوبندگانی در این رابطه به خبرنگار مهر گفت: اخیراً 
با حضور معاون وزیر دانشکده علوم پایه در دانشگاه دولتی فسا در پنج 
هزار و ۲۰ متر زیربنا و بالغ بر هفت میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان اعتبار 
به بهره برداری رسید. وی ادامه داد: این دانشکده دارای سالن اجتماعات، 

آزمایشگاه های مربوط به زیست شناسی، اتاق اساتید و... است.
نماینده مردم شهرستان فسا در مجلس شورای اسلامی در بخش دیگری 
از سخنان خود با اشاره به وضعیت آموزشی در سطح کشور بیان کرد: 
دانشگاه های سراسر کشور مانند دانشگاه پیام نور، آزاد و... باید به سمت 

کیفی سازی و آماده سازی بستر آموزشی دانشجویان بروند.
وی با اظهار نگرانی از وضعیت آموزشی در کشور گفت: در این راستا 
ضروری است شورای انقلاب از وزارت علوم بخواهد که درزمینه آمایش 
سرزمینی وارد شود؛ زیرا در برخی مناطق کشور هم دانشگاه آزاد و هم 
سراسری در یک رشته در شهرستانی دانشجو جذب می کنند که این امر 
نگران کننده است. جمالی بابیان اینکه هم اکنون جمع زیادی از افراد در 
رشته های خود شاغل نیستند، تأکید کرد: به عنوان نمونه در استان فارس 
صدها هزار نفر در رشته مامایی و پرستاری در دانشگاه های سراسری و 
آزاد استان تحصیل می کنند درحالی که واقعاً به این همه پرستار و ماما نیاز 
نیست. وی ادامه داد: در حال حاضر دانشگاه آزاد شیراز برای دانشجویان 
بیمارستان  دارد خودش  به کار عملی  نیاز  مامایی که  و  پرستاری  رشته 

ندارد و برای کارهای عملی ساعتی بیمارستان اجاره می کند.
نماینده مردم شهرستان فسا گفت: متأسفانه در حال حاضر تعداد زیادی 
دانشجوی عمران، معماری و... در سطح استان و یا حتی کشور بیکار است 

درصورتی که می توان با نیازسنجی نسبت به جذب دانشجو اقدام کرد.

قیروکارزین
مدیرعاملشرکتشهرکهایصنعتیفارس

خبرداد؛
اختصاص70 درصد مشوق 

براي حمایت از سرمایه گذاران 
در شهرک صنعتی قیروکارزین

درصد  اختصاص70  از  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  عامل   مدیر 
مشوق برای حمایت از سرمایه گذاران در شهرک صنعتی قیر و کارزین 

خبر داد.
از روابط عمومی شرکت شهرک های  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
صنعتی فارس، احد فتوحی در جلسه شورای اداری شهرستان قیروكارزین 
و  صنعتی  توسعه  اشتغال،  ایجاد  راستای  در  مشوق ها  این  کرد:  اظهار 

بسترسازی برای تحقق تولید كالای ایرانی در نظر گرفته شده است.
وی افزود: برای فعالان صنعتی و اقتصادی و سرمایه گذاران در این شهرك 
صنعتی كاهش سهم پرداخت نقدی به 5 درصد و افزایش مدت پرداخت 
برنامه  طی  بهره برداری  شرط  به  و  شده  نظرگرفته  در  ماه   48 به  اقساط 
زمان بندی و نیز ایجاد اشتغال بر اساس جواز تأسیس تا سقف 70درصد  از 
اسناد تعهدی سرمایه گذاران به عنوان مشوق، به آنها بازگردانده خواهد شد.
صنعتی  شهرک  در  زیرساخت ها  کیفی  و  کمی  توسعه  به  اشاره  با  وی 
قیروکارزین تصریح کرد: این شهرک صنعتی دارای امکاناتی نظیر شبکه 
آب، برق، گاز، مخابرات و روشنایی است و تمامی زیرساخت ها برای 
ریال  60میلیارد  از  بیش  تاكنون  و  است  مهیا  واحدهای صنعتی  استقرار 

اعتباردرقالب 18طرح عمرانی هزینه شده است.
عمرانی  طرح های  اجرای  نیز  و  زیرساخت ها  برخی  تكمیل  بر  فتوحی 
با  10كیلومتر  طول  به  برق  انتقال  خط  طرح های  گفت:  و  كرد  تأكید 
در  و جدول گذاری  آسفالت  و  زیرسازی  و  90درصد  فیزیكی  پیشرفت 
بخش هایی از این شهرك صنعتی نیز با پیشرفت 85 درصدی درحال اجرا 
است كه با بهره برداری از این طرح ها امیدواریم تحول مناسبی در زمینه 

توسعه و تكمیل زیرساخت ها ایجاد شود.
صنعتی  شهرک  افزود:  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  عامل  مدیر 
قیروکارزین در زمینی به مساحت 75 هکتار احداث که 52 هکتار آن 
صنعتگران  به  آن   هکتار   8 از  بیش  تاکنون  و  است  واگذاری  آماده 
واگذار شده است. وی ادامه داد: در شهرک صنعتی قیروکارزین تاکنون 

25 قرارداد با سرمایه گذاران منعقد شده که از این تعداد 6 واحد صنعتی 
با اشتغال زایی 61 نفر بهره بردار و 19 واحد صنعتی در حال ساخت و ساز 

است که برخی از آنها  در سال جاری به بهره برداری می رسد.
فتوحی بابیان اینکه تمام زیرساخت ها و امکانات و تسهیلات لازم برای 
فراهم  صنعتی  شهرک  این  در  سرمایه گذاری  به منظور  سرمایه گذاران 
شده است، بیان داشت: این شهرک گنجایش استقرار 260 واحد صنعتی 
پیش بینی  با  متوسط  و  کوچک  صنایع  درحوزه  مختلف  کاربری های  با 
اشتغال افزون بر 1300 را در خود دارد. امام جمعه قیروكارزین نیزضمن 
تأكید برحمایت حداكثری از سرمایه گذاران و فعالان صنعتی گفت: باید 

تسهیلات مناسب با كارمزد پایین در اختیار فعالان صنعتی قرارگیرد.
حجت الاسلام اكبری با بیان اینكه نرخ كنونی تسهیلات بانكی برای بخش 
زمینه  این  در  دولت  باید  ندارد،گفت:  اقتصادی  توجیه  صنعت  و  تولید 
می كنند  اشتغال  و  تولید  ایجاد  كه  افرادی  از  تا  بگیرد  درنظر  تمهیداتی 
حمایت شود. وی همچنین از دیگر مشكلات واحدهای صنعتی را ضعف 
در بازاریابی و فروش محصولات دانست و خواستار حمایت از واحدهای 
با  نیز  قیروکارزین  فرماندار  جلسه  این  در  شد.  حوزه ها  این  در  صنعتی 
و  سرمایه گذار  جذب  در  قیروکارزین  صنعتی  شهرک  اهمیت  به  اشاره 
ایجاد اشتغال پایدار در این شهرستان برتخصیص اعتبارات شهرستانی و 
سه درصد سهم نفت و گاز برای توسعه و تکمیل زیرساخت ها تأکید کرد.
اشكان كاظمی همچنین خواستار حمایت بیشتر از سرمایه گذاران و توسعه 

و تكمیل زیرساخت ها در این شهرك صنعتی شد. 
وی با بیان اینكه اقتصاد و معیشت اصلی مردم در این شهرستان برپایه 
كشاورزی است گفت: با توجه به بروز خشكسالی ها و كمبود منابع آب، 
به  توجه  محوریت  با  و  دستوركارقرارگرفت  در  صنعتی  توسعه  راهبرد 
شهرك صنعتی و تكمیل زیرساخت ها در این شهرك در 4 سال گذشته 
شهرك  این  در  سرمایه گذار  جذب  شاهد  و  شده  انجام  مؤثری  اقدامات 
برای  خارجی  سرمایه گذاران  با  مذاكره  از  ادامه  در  وی  هستیم.  صنعتی 
ایجاد نیروگاه خورشیدی در شهرك صنعتی قیروكارزین خبرداد و گفت: 
مراحل جذب این سرمایه گذاران درحال انجام است و قرار است 10 هكتار 

زمین به آنها واگذار شود.

بوانات
2 شکارچی خرس در بوانات فارس 

دستگیر شدند

2 متخلف زیست محیطی که در شهرستان بوانات مبادرت به شکار یک 
قلاده خرس کرده بودند در حین ارتکاب جرم دستگیر شدند.

به گزارش روزنامه طلوع، روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط زیست 
دوستداران  از  تلفنی  گزارش  دریافت  از  پس  کرد:   اعلام  فارس  استان 
شهرستان  خاتون  ارتفاعات  در  شکارچیان  حضور  بر  مبنی  محیط زیست 
فارس ضمن  استان  محیط زیست  اجرایی  حفاظت  یگان  فرمانده  بوانات، 
مسیر  شهرستان،  این  اجرایی  مأموران  با  هماهنگی  و  منطقه  در  حضور 

حرکت شکارچیان را شناسایی کردند.
این افراد متوجه حضور 2 شکارچی شدند که در منطقه یادشده مبادرت به 
شکار می کردند، شکارچیان که قصد متواری شدن از منطقه را داشتند با 
اقدام به موقع یگان اجرایی دستگیر شدند. از این متخلفان، یک قبضه سلاح 
برنو و سه تیر فشنگ کشف شد؛ اما با توجه به پراکنش بوی باروت و 
گرمی اسلحه، منطقه نام برده موردبررسی قرار گرفت که درنهایت با دنبال 
کردن رد خون در مسیر کوهستان، لاشه یک قلاده خرس قهوه ای حدوداً 

6 ساله توسط یگان اجرایی حفاظت محیط زیست کشف شد.
این 2 شکارچی متخلف با تشکیل پرونده تحویل مقامات قضایی شدند.

استان خوزستان 
سرپرستفرمانداریشادگانتأکیدکرد؛

لزوم استفاده از ظرفیت نخبگان قرآنی 
شادگان درزمینه های مختلف

خبرنگار و عکاس/ ناصر حکیمی: نخستین جلسه امور نخبگان شهرستان 
شادگان  فرمانداری  سرپرست  حاجیان  سعید  ریاست  به  جاری  سال  در 
انجام  جهت  برنامه ریزی  همچنین  و  باهدف  اعضا  سایر  حضور  با  و 
فعالیت های قرآنی در سطح شهرها و روستاهای تابعه شهرستان در محل 
سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد. سعید حاجیان سرپرست فرمانداری 
شادگان در این جلسه بر لزوم رسیدگی به امور نخبگان قرآنی درزمینه های 
مختلف تأکید کرد و گفت: به کارگیری نخبگان و رسیدگی به وضعیت 

اشتغال نخبگان قرآنی واجد شرایط در اولویت باشد.
سرپرست فرمانداری شادگان با تأکید بر اینکه نخبگان قرآنی طرح های 
پیشنهادی خود در راستای اشتغال زایی را ارائه دهند، گفت: نخبگان قرآنی 
طرح های جهت ایجاد اشتغال زایی پیشنهاد و ارائه نمایند که این طرح ها 
بهترین  اولویت بندی شده و سپس  مرتبط  ادارات  توسط  بررسی  از  پس 

طرح پیشنهادی در اولویت اخذ تسهیلات قرار خواهد گرفت.
و  توسعه  راستای  در  باید  ما  اینکه  بابیان  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
ترویج بیش ازپیش فرهنگ و معارف قرآنی در جامعه تلاش کنیم، اظهار 

اجرای  برای  در شهرستان،  موجود  قرآنی  به ظرفیت های  توجه  با  کرد: 
محافل انس با قرآن از ظرفیت ها و پتانسیل های قرآنی شهرستان استفاده 
شود. حاجیان، خاطرنشان کرد: اداره آموزش وپرورش شهرستان نسبت به 
بررسی امکان راه اندازی پیش دبستانی ها و مهدکودک قرآنی به ویژه در 

روستاها اقدام کنند.
معاونفرماندارشادگانخبرداد؛

کاهش ۵0 درصدی خرید محصول 
گندم شادگان به دلیل خشک سالی

 
معاون فرماندار شادگان میزان خرید تضمینی محصولات  گندم و کلزا در 
شادگان را ۱۶ هزار و ۷۱۵ تن اعلام کرد و گفت: محصول گندم شادگان 

نسبت به سال گذشته به دلیل خشک سالی ۵۰ درصد کاهش یافته است.
 ۵۰ کاهش  از  آلبوغبیش  نعمت اله  حکیمی:  ناصر  عکاس/  و  خبرنگار 
درصدی محصول گندم در شادگان به دلیل خشک سالی خبر داد و گفت: 
از کشاورزان شادگانی  به صورت تضمینی  تاکنون ۱۶ و ۳۰۰ تن گندم 
خریداری  شده که نسبت به محصول سال گذشته ۵۰ درصد کاهش نشان 
می دهد. معاون فرماندار شادگان با اشاره به اینکه بیش از ۶۰ درصد گندم 
خریداری  شده به سیلوهای استان حمل و تحویل داده  شده است، اظهار 
داشت: سه مرکز خرید آبشار غریبه و دارخوین علاوه بر خرید محصول 
گندم کشاورزان شادگان در سال جاری حدود ۴۱۵ تن کلزا نیز خریداری 

و به کارخانه روغن کشی کرمانشاه حمل و تحویل داده اند.
وی یادآور شد مقدار ۷ هزار و ۶۰۰ تن گندم خریداری  شده مربوط به 
مرکز خرید دارخوین در حوزه کارون است و در مراکز خرید آبشار و 

غریبه جمعاً ۸ هزار و ۷۰۰ تن خریداری شده است. 
با  که  شهرستان  آب  منابع  از  حفاظت  شورای  جلسه  در  آلبوغبیش 
نمایندگان سازمان آب و برق خوزستان در محل سالن جلسات  حضور 
فرمانداری برگزار شد، ارقام اعلام  شده در رابطه با حجم آب سد مارون را 
نگران کننده اعلام کرد و گفت: در صورت عدم انتقال آب بین حوزه ای 
از کارون به جراحی، کشاورزان و نخلداران بخش های مرکزی و خنافره 

با معضل مواجه خواهند شد.

استان بوشهر
بندر دیر ظرفیتی مناسب برای 

صادرات به قطر است

به  با توجه  بوشهر گفت:  استان  رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
دارد و  بندرهای کشور  میان  با قطر در  را  فاصله  اینکه دیر کوتاه ترین 
وجود زیرساخت های مناسب در آن ظرفیت خوبی برای صادرکنندگان 
افزود:   دیر  ایرنا در  با  است. سید حسین حسینی محمدی در گفت وگو 
انتظار داریم فعالان اقتصادی کشور به ویژه در استان های فارس و بوشهر 

از این ظرفیت صادراتی به درستی استفاده کنند.  
وی اضافه کرد: سال گذشته معادل 14 میلیون دلار کالا از بندر دیر به 
خارج کشور صادر شد که با 25 برابر رشد نسبت به سال 1395 بیانگر 

ظرفیت بسیار خوب صادراتی این بندر است.
حسینی محمدی گفت: همچنین صنایع معدنی آهک و گچ با خلوص بالا 
و طرح پتروشیمی متانول کاوه با تولید سالانه 2 میلیون و 300 هزار تن 
تولید  با  انرژی  بهره برداری قرار دارد و طرح سیراف  متانول در آستانه 
سالانه یک هزار و 650 تن در دیر در دست اجراست که از طرح های 
ملی و کلان کشور و از ظرفیت های خوب این شهرستان به شمار می رود.

استان هرمزگان 
 همایش ملی تغییر اقلیم 

و اکوسیستم های آبی در بندرعباس 
آغاز شد

نخستین همایش ملی تغییر اقلیم و اکوسیستم های آبی با حضور شماری از 
اندیشمندان دانشگاهی، مراکز تحقیقاتی و پژوهشی، متخصصان و فعالان 

صنعت شیلات و دریانوردی و محیط زیست در بندرعباس آغاز شد.
دریای  و  خلیج فارس  اکولوژی  پژوهشکده  رئیس  ایرنا،  گزارش  به 
عمان در آیین افتتاح این همایش گفت: 150 مقاله علمی و پژوهشی به 
دبیرخانه رسیده که تعدادی از آنها به صورت سخنرانی و پوستر طی دو 

روز برگزاری این همایش ارائه خواهد شد.
محمد صدیق مرتضوی محورهای اصلی این همایش را در سه بخش اصلی 
جنبه های  و  اقلیم  تغییر  پدیده  پیش بینی  و  بروز  شیلات،  و  اقلیم  تغییر 
مدیریتی و همچنین اقتصادی آن عنوان کرد. به گفته وی امنیت غذایی 
دریایی، تنوع زیستی دریایی، تأثیر تغییر اقلیم بر ذخایر آبزیان، جنگل های 
مانگرو، کشند قرمز و فن آوری های نو در آشکارسازی تغییرات اقلیمی از 

دیگر موضوعات موردبحث در این همایش ملی است.
وی خاطرنشان کرد: در مدت دو روز برگزاری این همایش ملی، چهار 

نظیر  موضوعاتی  با  اقلیم  تغییر  مختلف  درزمینه  های  آموزشی  کارگاه 
اقتصادی و اجتماعی، فن آوری نوین و  اقلیم، جنبه های  تغییر  مدل سازی 
آشکارسازی تغییرات اقلیمی زیر نظر صاحب نظران و متخصصان برگزار 
می شود. مرتضوی از این همایش ملی به عنوان بستر مناسبی جهت بحث 
و بررسی پدیده اقلیم و اثرات آن بر اکوسیستم آبی خلیج فارس و دریای 

عمان و لحاظ نمودن آن در تصمیم گیری های مدیریتی نام برد.
تغییر  از  همایش  این  در  نیز  هرمزگان  استانداری  امنیتی  سیاسی  معاون 
دریای عمان  ازجمله سطح آب  نواحی ساحلی  در  تأثیرهای آن  و  اقلیم 
و خلیج فارس، تنوع زیستی آبزیان دریایی و همچنین پرورشی )میگو و 
ماهی در قفس( به عنوان مهم ترین چالش های زیست محیطی این منطقه نام 
برد. بهروز اکرمی اظهار امیدواری کرد: با بهره برداری از نتایج حاصل از 
این همایش ملی بتوان وقوع تغییرات اقلیمی در کشور و استان را مدیریت 
کرد. وی از مدیران و برگزارکنندگان نخستین همایش ملی تغییر اقلیم 
و  مقالات  سخنرانی ها،  از  حاصل  نتایج  خواست  آبی  اکوسیستم های  و 
و  تصویب  جهت  مدون  برنامه  یک  قالب  در  را  تخصصی  کارگاه های 
فعالان  حضور  با  همایش  این  کنند.   ارائه  هرمزگان  استانداری  به  اجرا 
دانشگاهی، مدیران موسسه تحقیقات علوم شیلاتی کشور، مدیران استانی 
با همکاری پژوهشکده اکولوژی خلیج فارس و دریای عمان و استانداری 

هرمزگان به مدت دو روز در بندرعباس برگزار می شود.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
مدیرکلمحیطزیستکهگیلویهوبویراحمد

تأکیدکرد؛
ضرورت ساماندهی کشتارگاه های استان 

در راستای افزایش سلامت محیطی

ساماندهی  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  محیط زیست  مدیرکل 
کشتارگاه های استان در راستای افزایش ایمنی محیط و جلوگیری از بروز 

بیماری ها ضروری است.
به گزارش خبرنگار مهر، محسن جعفری نژاد بسطامی در نشست ساماندهی 
و  کشتارگاه ها  خروجی  ضایعات  کنترل  افزود:  استان  کشتارگاه های 
آلودگی های  می تواند  که  دام  کشتار  از  حاصل  آبه  خون  مانند  مواردی 

مختلفی را رقم بزند، مورد تأکید است.
جذبی  چاه های  حوزه  در  کنترل  اینکه  بابیان  بسطامی  جعفری نژاد 
کشتارگاه ها از بروز مشکلات و آلودگی منابع جلوگیری می کند، تصریح 
کرد: تحقق توسعه و تجهیز سلامت محور کشتارگاه های استان ضروری 
است. جعفری نژاد بسطامی بیان داشت: همچنین کنترل و نظارت صحیح بر 
مراکز کشتارگاهی توسط مدیریت مراکز، از بروز تخلفات و برخوردهای 

دستگاه های نظارتی جلوگیری می کند.
وی ازجمله مهم ترین مشکلات کشتارگاهی دام را در حوزه بار اقتصادی 
این مراکز دانست و گفت: این مراکز که بسیاری از آنها در استان زیر 
نظر شهرداری هستند، با نگاه خدماتی فعالیت دارند و شهرداری ها علیرغم 

همه تلاش ها،  به تنهایی توان اجرایی در این حوزه را ندارند.
بسیاری  رفع  به  خصوصی  بخش  ظرفیت های  به کارگیری  افزود:  وی 
باید  گفت:  استان  محیط زیست  مدیرکل  می کند.  کمک  مشکلات  از 
واحدهای دارای ظرفیت به نحو مطلوب تری فعال شوند و فرآیند توسعه و 

تجهیز به شکل مناسبی رقم بخورد.

فاز نخست ساختمان پزشکی قانونی 
بویراحمد افتتاح شد

فاز نخست ساختمان پزشکی قانونی شهرستان بویراحمد با حضور احمد 
شجاعی رئیس سازان پزشکی قانونی کشور و جمعی از مسئولان اجرایی 
محلی افتتاح شد. به گزارش ایرنا، عملیات اجرایی این ساختمان در زمینی 

به مساحت حدود 2 هزار و 500 مترمربع از سال 91 آغاز شد.
مدیرکل پزشکی قانونی کهگیلویه و بویراحمد گفت: افزون بر 60 میلیارد 

ریال برای اجرای فاز نخست این طرح هزینه شد.
وی گفت: فاز نخست این ساختمان شامل سالن تشریح و معاینات پزشکی 
است که با بهره برداری از آن تا حدودی مشکلات کمبود فضای فیزیکی 

در این راستا مرتفع شد.
معاینات  مرکز  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  قانونی  پزشکی  مدیرکل 

پزشکی قانونی شهرستان بویراحمد تاکنون استیجاری بود.
کامروز امینی اظهار داشت: سال گذشته 566 مورد کارشناسی تعیین علت 

فوت در مراکز معاینات پزشکی قانونی استان انجام شد.
امینی ابراز داشت: از این تعداد 161 نفر زن و 405 نفر نیز مرد بوده اند. 

وی افزود: این میزان نسبت به سال 1395 افزایش 13.9 درصدی داشته 
است.  امینی بیان کرد: از تعداد کل اجساد معاینه شده در سال 1396 تعداد 

427 مورد مربوط به مرگ های غیرطبیعی بوده است. 
وی عنوان کرد: این میزان نسبت به سال 1395 افزایش 19.6 درصدی 
داشته است.  مدیرکل پزشکی قانونی کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: 
عمده ترین دلیل فوت در مرگ های غیرطبیعی ناشی از تصادفات رانندگی 
بوده است امینی گفت: سال گذشته با 183 نفر در اثر تصادفات رانندگی 

در کهگیلویه و بویراحمد فوت کردند.


